
  OSTERØY KOMMUNE  

 

Møteprotokoll 

for 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
 

Møtedato: 24.04.2019 

Møtestad: Formannskapssalen 

Møtetid: kl. 16.30 – kl. 17.20 

 

      

  
  

Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Aksel Låstad  Medlem 

Knut Tormod Bruvik  Medlem 

Kåre Hagebø  Utvalsleiar 

Vidar Pedersen  Medlem 

  
  

Forfall meldt frå  medlem Parti Rolle 

Atle Eide  Medlem 

Åse Olsnes  Nestleiar 

  

Frammøtte varamedlemmer Parti Erstatter medlem 

Inge Johannes Reigstad  Atle Eide 

  
Følgjande frå administrasjonen møtte: Sektorleiar for samfunnsutvikling og utvalssekretæren.  
  
   

Sakliste 

Saknr Tittel 
        

005/19 Godkjenning av innkalling og sakliste 

006/19 Godkjenning av møtebok 

008/19 Kartlegging av tilgjengelegheit og universell utforming i Lonevåg - deltaking i prosjekt 

009/19 Bustadsosial handlingsplan for Osterøy kommune 2019-2023 – melding om igangsetting 
og føremål 

  

 

 

 



 

 

Møte om tilgjengelegheit og handikapparkering i kommunen  

Sektorleiar for samfunnsutvikling møtte for å saman med rådet kartlegge behova for tilgjengelegheit 

og handikapparkering i kommunen.  

 

Følgjande parkeringsplassar for handikappa har vorte kartlagd:  

Lonevåg sentrum:  
- 3 stk. i området rundt Rema 1000  
- 2 stk. ved Sparebanken Vest 
- 2 stk. ved Lonevåg barnehage  
- 3 stk. ved Osterøy Rådhus  
- 1 stk. ved det gamle Kyrkjekontoret v/ Rådhuset 
Valestrand sentrum 
- 1 stk. v/ ladestasjon 
Rolland  
- 2 stk. (Hordaland fylkeskommune) 
- 2 stk. ved Osterøytunet, Hauge 
Private plassar:  
- Coop Lonevåg  
- Coop Valestrand  
- Det kan hende det finst fleire private plassar. 
 

Generelt er det behov for betre oppmerking av parkeringsplassane. 

 

Steder der ein skal undersøke parkeringstilhøvet:  

- Nybygget til Familiens hus: Her ser det ut til det vert tre parkeringsplassar for handikappa, men 
sektorleiar skal kontrollere om dette stemmer.  

- Hosanger: plass ved Jokerbutikken 
- Osterøy museum 
- Legekontoret på Valestrand: Administrasjonen skal ta opp saken.   
- Haus: Kiwibutikken 
- Fotlandsvåg v/butikken 
- Alle kyrkjene manglar parkeringsplassar for handikappa. Det skal undersøkast kva for 

forbetringar som kan gjerast utanfor kyrkjene.  
- Danielsen skule – nybygg. Administrasjonen skal undersøke om det er satt av plass til 

handikapparkering. 
 

Merknad: Det er gjort ei endring i protokollen under dette punktet. I sak 011/19 i møtet datert 

06.06.19, vart det gjeve merknad til protokollen med vedtak om å stryke eit punkt som var feilaktig.  

 
 
 
 
 
 



 

 

Anna: 

- Snømoking v/rådhuset – parkeringsplassane for handikappa vert brukt til oppsamling/lagring av 
snø. Administrasjonen skal gå gjennom rutinane for snømoking og sørge for at dette ikkje skjer 
igjen.  

- Skilting: Det er behov for skilting av parkeringsplassar for handikappa fleire stader. Ved snø ser 
ein ikkje merkinga på bakken.  

 

Oppgåve til neste møte:  

Til neste møte skal rådet ha gjort ein kartlegging av plassane på lista, for å undersøke kvar det er 

behov for handikapparkering eller betre oppmerking av eksisterande plassar.  

 

 

005/19: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

   

   

24.04.2019 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Det var ikkje merknader til innkalling og sakliste.  
 

RFF - 005/19 VEDTAK: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

006/19: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møteprotokoll frå 14.02.19 vert godkjend. 

   

   

24.04.2019 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Det var ikkje merknader til utsend møteprotokoll frå møtet 14.02.19.  
 

RFF - 006/19 VEDTAK: 

Møteprotokoll frå 14.02.19 vert godkjend. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 



 

 

008/19: Kartlegging av tilgjengelegheit og universell utforming i Lonevåg - deltaking i 

prosjekt  

 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Rådmannen gjer ikkje framlegg i saka.  

 

   

24.04.2019 ELDRERÅDET 

Eldrerådet gjorde slikt framlegg: "Eldrerådet kjem ikkje til å delta i dette prosjektet. Rådet vil heller 
prioritere deltaking i ei arbeidsgruppe som er meir retta mot rådet sine ansvarsoppgåver og eldre 
sine levekår." 
 
AVRØYSTING  
Framlegget vart samrøystes vedteke.  
 

ELD - 008/19 VEDTAK: 

"Eldrerådet kjem ikkje til å delta i dette prosjektet. Rådet vil heller prioritere deltaking i ei 
arbeidsgruppe som er meir retta mot rådet sine ansvarsoppgåver og eldre sine levekår." 
 

 

24.04.2019 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Fire medlemmer meldte frå om at dei har høve til å delta i prosjektet: Kåre Hagebø, Inge Johannes 
Reigstad, Aksel Låstad og Knut Tormod Bruvik.  
 
AVRØYSTING 
Rådet vart samrøystes einige om å delta i prosjektet, der følgjande medlemmer skal delta: Kåre 
Hagebø, Inge Johannes Reigstad, Aksel Låstad og Knut Tormod Bruvik.  
 
 

RFF - 008/19 VEDTAK: 

"Rådet vart samrøystes einige om å delta i prosjektet, der følgjande medlemmer skal delta: Kåre 
Hagebø, Inge Johannes Reigstad, Aksel Låstad og Knut Tormod Bruvik."  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

009/19: Bustadsosial handlingsplan for Osterøy kommune 2019-2023 – melding om 

igangsetting og føremål 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 



 

 

«Saka om igangsetjing og føremål for bustadsosial handlingsplan for Osterøy kommune 2019-
2023 vert teken til orientering.»   

   

   

20.03.2019 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING  
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 
 

FS - 019/19 VEDTAK: 

«Saka om igangsetjing og føremål for bustadsosial handlingsplan for Osterøy kommune 2019-2023 
vert teken til orientering.»   

 

24.04.2019 ELDRERÅDET 

AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.   
 

ELD - 010/19 VEDTAK: 

«Saka om igangsetjing og føremål for bustadsosial handlingsplan for Osterøy kommune 2019-2023 
vert teken til orientering.»   

 

24.04.2019 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

  
Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne gjorde slikt framlegg:  
"Saka vert tatt til orientering, og rådet ønskjer oppdateringar om saka etter kvart som det føreligg 
meir informasjon." 
 
AVRØYSTING 
Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 

RFF - 009/19 VEDTAK: 

"Saka vert tatt til orientering, og rådet ønskjer oppdateringar om saka etter kvart som det føreligg 
meir informasjon." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Neste møte for rådet for menneske med nedsett funksjonsevne  

 

Neste møte i rådet skal haldast torsdag 6. juni.  

Til dette møtet skal rådet ha gjort ein kartlegging om kvar det er behovet for handikapparkering eller 

betre oppmerking av eksisterande plassar.  

 



 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Til å skrive under møteprotokollen saman med utvalsleiar vart Inge Johannes Reigstad og Knut 

Tormod Bruvik valde.  

 

 

 

Lonevåg 25.04.2019 

 

 

Marie Koksvik Thorsen  

utvalssekretær  

 

 

 

 

---------------------------------------                  -------------------------------------                 -------------------------------- 

Kåre Hagebø                                                Inge Johannes Reigstad                          Knut Tormod Bruvik  

utvalsleiar 
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